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Verslag vergadering cultuurraad 27 februari 2019 

 

Aanwezig:  Peter Van Gorp; Patrick Van Looy; Jan Cooymans; Leo Avonds; Paul 

Steenackers; Guy Van de Perre, Reimonda Van Goidsenhoven, Gitte 

Wouters (verslag) 

Verontschuldigd: Lien Van Ballaer; Cindy Van den Heuvel; Coosje van de Pol (ontslag 

gegeven via mail in oktober 2018) 

 

 

1. Voorstelling nieuwe schepen van cultuur, Guy Van de Perre 

2. Goedkeuring vorig verslag, d.d. 7 oktober 2018 

Alles werd goedgekeurd. 
Aanvulling bij punt 3, huldiging uitzonderlijke culturele prestaties: 

Er werden nog twee uitzonderlijke culturele prestaties toegevoegd door de administratie 
zodat dat deze de cultuurraad gepasseerd zijn. Deze aanvragen waren binnen gebracht maar 
verloren gegaan waardoor de cultuurraad ze niet te zien gekregen had.  
Het college heeft hier dan extra budget voor vrij gemaakt en deze extra culturele prestaties 
toegevoegd aan de huldiging. Volgens Peter is hier een administratieve fout gemaakt, 
waardoor iemand een dubbelen nominatie kreeg. Dit kan echter niet. Het college is hier niet 
over geïnformeerd geweest door de administratie. Er is een fout gemaakt door de dossiers 
niet tijdig toe te voegen en vervolgens een tweede fout door iemand twee keer te huldigen.  
Het bedrag dat de mensen krijgen voor deze huldiging gaat gelukkig naar de verenigingen. 
Ook zijn er extern nog geen klachten of bedenkingen over gekomen. 
Iedereen van de cultuurraad werd wel bevraagd over de extra huldiging maar niet allemaal 
met dezelfde informatie. Bovendien heeft ook niet iedereen gereageerd. 
Deze zaken moeten we in de toekomst vermijden. De administratie moet onpartijdig zijn en 
het proces bewaken.  
We laten dit voorval zoals het is. Gitte bekijkt dit voorval verder intern.  

Aanvulling bij punt 5, voorzittersberaad: 
 Patrick is niet naar het voorzittersberaad geweest. 

 
3. Voorbereiding algemene vergadering 

Maandag 13 mei: 

• start om 20u, 

• klaarzetten met leden van cultuurraad vanaf 19.15u 

• Chips / nootjes: Gitte gaat deze halen met budget van de cultuurraad 

• Foyer + glazen + Kastelse bieren: Gitte neemt dit op met Robin 

• Beamer + scherm: aanwezig in Foyer 

• Ongeveer 50 personen 

• Voor alle cultuurverenigingen Kasterlee 
Agenda 

• Evaluatie adviesraden bespreken 

• Nieuwe leden cultuurraad  

• Toelichting project Dorpskracht 
o 2de plaats, 5000€ voor een project in Lichtaart 
o Peter licht toe en brengt presentatie 

• Toelichting evaluatie OC Kasterlee 
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o Gitte maakt presentatie 

• Overzicht verkregen subsidies 2018 door verenigingen 
4. Subsidieaanvragen 

• Culturele projecten: 
o Koninklijke fanfare vreugd en deugd te Lichtaart 
o Kemp’ner Musikanten 

• Educatieve activiteiten: 
o Marken 
o Davidsfonds Tielen 
o Biervereniging 

Alle subsidies werden besproken en goedgekeurd door de cultuurraad.  
Opmerking: gemiste kans, er wordt niet samengewerkt met andere verenigingen. Ook werd er niet 
gekeken naar andere evenementen die op dezelfde dag vallen. Er zijn ook geen vernieuwende 
projecten.  

 
5. Dorpskracht 

• 2de plaats gewonnen 

• Prijsuitreiking dinsdag 5 maart 

• Vanaf dan mag dit bekend gemaakt worden in Kasterlee 

• Prijs: 5000€, investeren in een project te Lichtaart rond de kermissen 
o Out of the box denken 
o Kermissen zijn meer dan enkel deze in het dorp, denk aan Rock Stenen bijvoorbeeld 
o Oude kermistoestellen laten komen 
o Lichtaart dorp laten leven 
o Start een projectgroep op met mensen uit Lichtaart, Lichtaartse verenigingen 
o Kijk ruimer dan enkel het commerciële doel 

 
6. Cultuurprijs van de Kempen 

De cultuurraad draagt het Heemerf voor met de maandelijkse open heemerfdagen. Dit project laat 
heden en verleden elkaar de hand reiken. Het is uniek in de Kempen. Het project overstijgt de 
fusiegemeenten en leeft over heel Kasterlee (Lichtaart, Tielen en Kasterlee).  
 
Patrick neemt contact op met Herman van Gorp (Heemerf) om zo een dossier op te stellen en in te 
sturen naar secretariaat@cultuurraadkempen.be, ten laatste op 1 mei moet dit dossier binnen zijn. 
Max. 4 pagina’s motivatie rond: 

• De bijdrage die geleverd wordt aan het culturele leven 

• Originaliteit 

• Creativiteit 

• Publieksbereik en potentiële uitstraling in de Kempen 
 

7. Draaiboek fuiven en vaten 

Werd gepubliceerd op de website van Kasterlee 
Er werd aan het college geadviseerd om het aantal jongeren dat een vat kan organiseren op te 
trekken naar 20 in plaats van 10. Dit werd niet weerhouden door het college van burgemeester en 
schepenen. Jongeren gaven aan dat het dan onmogelijk wordt om vaten te organiseren in Kasterlee. 
Met het oog op een grotere bezettingsgraad van het OC Kasterlee, dit doormiddel van meer 
personeel, werd er beslist om geen rekening te houden met het advies van de cultuurraad. 
Momenteel wordt er bekeken hoe we de bezettingsgraad van het OC Kasterlee eventueel kunnen 
verhogen. Van zodra er meer over geweten is, wordt ook de cultuurraad op de hoogte gebracht. 
 

8. Beheersorgaan culturele infrastructuur 

Dit beheersorgaan gaat op in de adviesraad cultuur. Ook dat van de Bibliotheek wordt niet 
verdergezet maar mee opgenomen door de adviesraden.  
  

9. Stand van zaken: 

• OC Lichtaart 

mailto:secretariaat@cultuurraadkempen.be
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o Verbouwingen appartement conciërge  
▪ Strakke timing 
▪ Lastenboek is klaar 

o Renovatie zaal 
▪ Overlopen plan, eerste voorstel 
▪ Vast podium werd niet weerhouden, mobiele elementen blijven gehouden 
▪ Terras: blijft zoals het nu is, geen uitbreiding van de vergaderzaal 
▪ Lichtbrug: wordt toegankelijker gemaakt 
▪ Sanitair: wordt aangepast 
▪ Vloer: blijft behouden wel opfrissen  
▪ Er wordt bekeken of er wisselbekers en een kleine vaatwasmachine kunnen 

geplaatst worden in de keuken / toog 
▪ Werken tussen 1/5/2020 en 10/1/2021, vermoedelijk. Met de organisaties 

die dan vaste evenementen hebben, werd naar een oplossing gezocht.  
▪ Verbouwingen komen er na bevragingen bij gebruikers 
▪ Rolstoeltoegankelijk maken 
▪ Mobiele wand: wordt eventueel vervangen door een gordijn. 

• Aanpassingen retributiereglementen, gebruiks- en huurovereenkomsten 
o De reglementen worden bekeken, met vereenvoudiging in het achterhoofd. We 

koppelen tijdig terug.  

• Reglement erkenning verenigingen 
o Werd herzien 
o Aanpassingen, verbeteringen werden overlopen. 
o Positief advies van de cultuurdienst op deze aanpassingen 
o Wel nog een drempel inbouwen zodat er geen misbruik van gemaakt kan worden 

(bijvoorbeeld, voor het organiseren van een vat 21 jarigen of dergelijke). Ook niet 
voor POP-UP verenigingen.  

o Vereenvoudiging is goed 

• Systeem online reserveren: 
o Vanaf april 2019 zouden verenigingen al een zicht kunnen hebben op de 

beschikbaarheid van de zaal, er zou dan nog niet gereserveerd kunnen worden. We 
werken naar dit online reservatiesysteem. Dit zal in verschillende fases verlopen en 
ook sterk afhangen van de vereenvoudiging van de reglementen en retributies.  

• Hervorming adviesraden: 
o Uit rondvraag is gebleken dat vele adviesraden niet willen wijzigen of willen samen 

gaan met andere raden. 
o We willen vanuit het college gaan naar: 

▪ Meer eenvormigheid van reglementen  
▪ Uniformiteit in manier van werken van de adviesraden: 

• Termijn van het geven van een advies 

• Ambtelijke ondersteuning 

• Uniformiteit naar middelen 
▪ De verduidelijking van de taak van een adviesraad: 

• Een adviesraad is geen vereniging 

• Organiseert geen evenementen in concurrentie met verenigingen 
o Het voorstel is nu om onderstaande te behouden: 

▪ (intergemeentelijke) Gecoro, er wordt bekeken of we dit met 
buurtgemeenten kunnen clusteren 

▪ Milieuraad 
▪ Jeugdraad 
▪ Welzijnsraad: dit is een bundeling van GARK en de gezondheidsraad, 

aangevuld met armoede en kinder(opvang) 
▪ Seniorenraad 
▪ Landbouwraad 
▪ Lokale economie en toerisme 
▪ Solidariteitsraad 
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▪ Cultuurraad 
o Momenteel is er in veel adviesraden een probleem omdat er volgens het decreet 

1/3 van de leden vrouwen moeten zijn. Als dit niet gehaald wordt, is een advies niet 
geldig. In het kader van deze regelgeving zouden we ook adviesraden kunnen 
clusteren. De cultuurraad laat weten dat ze clustering enkel goed vinden als dit in 
functie is van de inhoud.  

o Wanneer nieuwe leden wensen toe te treden aan de adviesraden zouden ze een 
motivatiebrief moeten sturen. Dit is volgens de cultuurraad een hoge drempel. 
Bovendien komt dit raar over als je mensen vraag om bij een adviesraad te komen 
en vervolgens een motivatiebrief te laten schrijven. Daarnaast houden we ook 
rekening met het feit dat niet iedereen die goed schrijven kan, ook met de juiste 
motivatie komen zal.  

 
10. Advies naamgeving pleintje Geelsebaan 

De namen die voorgesteld zijn, krijgen geen positief advies van de cultuurraad. 
Eventuele aanvullingen: 

• Park Casterlee 

• Park zonder naam 

• ’t ait PC 
 

11. Varia 

• Graag in alle OC’s Kastelse bieren voorzien + voldoende glazen: Gitte informeert bij de OC’s 
hiervoor 

• De concessie van De Pit wordt herbekeken op de gemeenteraad. Hiervoor wordt geen 
advies gevraagd aan de cultuurraad. Dit werd vorige keer ook niet gedaan.  

• OC Lichtaart: een nieuw café naar analogie met De Pit? Momenteel wordt dit niet 
weerhouden omwille van de beperkte beschikbare ruimte in het OC Lichtaart.  

• OC Kasterlee: bord aan te toiletten van De Pit om evenementen aan te kondigen? Dit moet 
je navragen aan de eigenaars van De Pit, zij beslissen over de inrichting.  

• Wat doen we met de leden van de cultuurraad die hun engagement stop zetten? We sturen 
geen bedanking, dit werd in het verleden ook niet gedaan. 

 
Volgende vergadering: 29 april om 20u, Foyer Lichtaart 

 

Bedankt voor jullie input, engagement en 
aanwezigheid! Dat helpt ons enorm vooruit! 

 

 
Voor verslag: Gitte Wouters 

 

 

 


